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Abstract (en)
[origin: US4567932A] In a vacuum moulding flask, air is removed by suction from the flask, which has been filled with moulding sand, in order to
consolidate the mould. To ensure satisfactory distribution of the vacuum, suction pipes are disposed inside the flask and the suction tubes must be
resistant to the thermal and mechanical stresses during moulding. The suction surfaces are either cylindrical or plane and are covered by parallel,
substantially triangularly-shaped profile wires so arranged as to define narrow nozzle-shaped gaps through which the air can be sucked away.

Abstract (de)
Bei Vakuumformverfahren wird aus dem mit Formsand gefüllten Formkasten die Luft abgesaugt, um die Form zu verfestigen. Um eine gute
Verteilung des Vakuums sicherzustellen, werden Saugrohre innerhalb des Formkastens angeordnet. Gegen die auftretenden thermischen und
mechanischen Beanspruchungen müssen die Saugrohre beständig sein. Dazu werden die Absaugflächen zylindrisch oder eben ausgebildet und
aus parallel angeordneten Profildrähten zusammengesetzt, so daß sie feine Spalte bilden, durch die die Luft abgesaugt werden kann.
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